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Agenderingsverzoek Informatienota 

Indienende fractie: PvdA, D66 en GroenLinks

Naam woordvoerder: Herman Sieben, Mart oude Egbrink, Sonja 

Paauw, Eildert Noorda

Verzoek om agendering van de Informatienota: Beantwoording Artikel 45 over het maaien van 

het riet en de Kleine karakiet 

Deze Informatienota staat op de lijst van 
ingekomen stukken d.d.:

14 oktober 2019 (5.C.5)

Verzoek om agendering in de:
Informatieronde  

Debatronde

Aanleiding tot agenderen:  De fracties van D66, GroenLinks en PvdA 
hebben vragen gesteld conform artikel 45 
reglement van orde over het maaien van riet 
en de Kleine karekiet. Met name de 
beantwoording van vraag 6 (Op welke manier 
is het maaibeleid van de gemeente Zwolle 
vastgelegd en inzichtelijk voor burgers van 
Zwolle en controleerbaar door de 
gemeenteraad van Zwolle?)  is aanleiding 
voor agendering. In de beantwoording  wordt  
wel verwezen naar de website 
(https://www.zwolle.nl/wonen-en-
leven/natuur-enmilieu/openbaar-
groen/maaien. Echter op deze website wordt 
niet ingegaan op de achtergronden van het 
beleid. Zwolle liep in de 80er jaren voorop in 
zijn ecologisch bermbeheer. Dit was met 
name gericht op flora. Momenteel zien we bij 
sommige gemeenten en waterschappen een 
ecologisch maaibeheer welke  gericht is op 
het versterken van de totale biodiversiteit. 
Bijvoorbeeld ook op het vergroten van 
populaties insecten. Dit beheer genaamd 
sinusbeheer is een speciale manier van het 
toepassen van gefaseerd maaibeheer. Door 
het grasland/berm op zo'n manier te beheren, 
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creëer je enorm veel variatie op een klein 
stukje, wat voor veel vlinders, bijen, vogels 
zoogdieren en amfibieën heel goed is. 
N.a.v. deze vernieuwende inzichten in het 
maaibeheer is het goed om het huidige 
maaibeleid van de gemeente Zwolle te 
evalueren. Voldoet het huidige maaibeleid 
van de gemeente nog of is zij vanuit het 
perspectief van de versterking van de 
biodiversiteit te veel gericht op slechts flora 
i.p.v. de totale biodiversiteit. Ook hebben we 
gemerkt dat  natuurorganisaties en inwoners 
veel vragen hebben over het maaibeleid. Hoe 
kan de gemeente met mogelijk i.s.m. de 
ROVA deze voorlichting verbeteren.

Beoogd effect van agenderen: Centraal staat de vraag : Is het huidige 
maaibeleid van de gemeente vanuit het 
perspectief van de versterking van 
biodiversiteit en informatie naar inwoners 
adequaat en optimaal? Doel is evaluatie van 
het  bestaande maaibeleid. N.a.v. deze 
evaluatie een mogelijke aanpassing van dit 
maaibeleid. Verbetering via voorlichting en 
educatie naar inwoners van het maaibeleid. 

Voor de Informatieronde moeten de volgende 
betrokkenen worden uitgenodigd:

In ieder geval KNNV afdeling Zwolle,  
Milieuraad Zwolle, ecoloog van waterschap of 
gemeente waar sinus-beheer wordt 
toegepast, Vlinderstichting, ecoloog vd 
gemeente Zwolle 

Voor de Debatronde moet de debatvraag zijn: n.v.t.
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